

Version anglaise

About us

Our courses are taught by dedicated and experienced teachers. Using proven teaching strategies, they ensure that each participant/learner finds a path to success.

Quality course offerings

We have a learning environment that prepares you for the road ahead. Our courses incorporate traditional learning styles as well as hands-on experiences.

Our Mission Statement

Your success is our priority. To support our inclusive community, we offer a personal approach, adapting learning methods to the needs of each participant/learner. The role of our team of language teachers is to facilitate your acquisition and communication in the language of your choice, taking into account the particularities of each, as well as the conditions of use of the target language.



MAM TRAINING CENTER

LANGUAGE TRAINING CENTER

(ENGLISH, ARABIC AND FRENCH) CENTRE DE FORMATION LINGUISTIQUE (Anglais, Arabe et Français) Tél : (+235) 60518525

ou (+235) 95830398 info@mamtrainingcenter.com

En cas d'urgence contacter (+235) 66173633 ou (+235) 99529582

www.mamtrainingcenter.com

The pleasure of communicating and therefore interaction is at the heart of our courses. In addition, we offer you personalized teaching, a course program adapted to your needs. The languages taught are: **French, Arabic and English.**



Conditions of registration

Registering at **Mam Training Center** for language courses implies the learner's full and unreserved adherence to these provisions.

You can register by email or in person at **Mam Training Center**. The Center is open from Monday to Saturday from 8:00am to 6:00pm Sunday closed.

1. Fill in, mail or drop off the registration form, dated and signed.

2. Pay at the time of registration the amount of **50.000FCFA** Fifty thousand CFA for students, **100.000FCFA** for Civil Servants and **150.000FCFA** for workers for 3 months of language training, 3 times a week, 2 hours a day.



For private lessons at the center, office or at home, please contact us by E-mail.

MAM TRAINING CENTER

LANGUAGE TRAINING CENTER
(ENGLISH, ARABIC AND FRENCH)
CENTRE DE FORMATION
LINGUISTIQUE (Anglais, Arabe et
Français)

Contactez-nous

4828 Rue de 50 mètres ,Ndjamena, Tchad

Tél Bureau +235 22513636

Tél Mobile +235 60518525

+235 95830398

info@mamtrainingcenter.com

www.mamtrainingcenter.com



MAM TRAINING CENTER

MAM TRAINING CENTER
est une institution unique en son genre dont
la mission est d'encourager l'excellence et
l'innovation dans l'enseignement des langues
et d'aider les Tchadiens /Tchadiennes,
Expatriés à apprendre les langues
de manière plus efficace

Version française

A propos de nous

Nos cours sont dispensés par des enseignants dévoués et expérimentés. En utilisant des stratégies d'enseignement éprouvées, ils s'assurent que chaque participant/apprenant trouve un chemin vers le succès.

Offres de cours de qualité

Nous disposons d'un environnement d'apprentissage qui vous prépare au chemin à suivre. Nos cours intègrent des styles d'apprentissage traditionnels ainsi que des expériences pratiques.

Notre mission

Votre succès est notre priorité. Pour soutenir notre communauté inclusive, nous proposons une approche personnelle, adaptant les méthodes d'apprentissage aux besoins de chaque participant/



MAM TRAINING CENTER

LANGUAGE TRAINING CENTER
(ENGLISH, ARABIC AND FRENCH) CENTRE DE FORMATION
LINGUISTIQUE (Anglais, Arabe et Français) Tél : (+235) 60518525
ou (+235) 95830398 info@mamtrainingcenter.com
En cas d'urgence contacter (+235) 66173633 ou (+235) 99529582
www.mamtrainingcenter.com

Le rôle de notre équipe de professeurs de langue est de vous faciliter l'acquisition et la communication dans la langue de votre choix, en prenant en compte les particularités de chacun, ainsi que les conditions d'utilisation de la langue cible.



Le plaisir de communiquer et par conséquent l'interaction sont au cœur de nos cours. Nous vous offrons, par ailleurs, un enseignement personnalisé, un programme de cours adapté à vos besoins.

Les langues enseignées sont : Français, Arabe et Anglais



Conditions d'inscription

Le fait de s'inscrire au centre de formation **Mam Training Center** pour des cours de langues implique l'adhésion entière et sans réserve de l'apprenant (e) aux présentes dispositions. Vous pouvez vous inscrire par courriel électronique ou en personne à **Mam Training Center**. Le Centre est ouvert de **Lundi au Samedi de 8h :00m à 18hr :00m** **Dimanche fermé**



- 1. Remplir, envoyer par mail ou déposer le formulaire d'inscription, daté et signé.**
- 2. Payer lors d'inscription le montant de 50.000FCFA Cinquante mille Francs CFA pour les étudiant (e) ,100.000FCFA pour les fonctionnaires et 150.000FCFA pour les travailleurs pour 3 mois de formation en langue ,3 fois par semaine, 2 heures par jour.**

Pour le cours particulier au centre ,bureau ou à la maison, veuillez nous contacter pour par **E-mail**.